
Protokół Nr 27/17 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

odbytego w dniu 22 lutego 2017 r. 
 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzył Pan Marek Olejniczak – przewodniczący 

tejże komisji, który na wstępie swego wystąpienia powitał członków komisji oraz 

zaproszonych gości. Następnie stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił 

proponowany na dzisiejsze posiedzenie porządek obrad: 
 

1. Kontrola przeprowadzonych w 2016 r. przetargów.   

2. Zapoznanie się z planami inwestycyjnymi na 2017 rok.  

3. Sprawy bieżące i różne.   

 

Do przedstawionego porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag 

i został przyjęty jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Komisji przystąpił do zatwierdzenia protokółu 

z poprzedniego posiedzenia. Dodał, że protokół był w Urzędzie Gminy wyłożony do wglądu 

wcześniej, poza tym wyjaśnił, iż jest możliwość zapoznania się z jego treścią w dniu 

dzisiejszym. W związku z tym, że do protokółu z poprzedniego posiedzenia nie zgłaszano 

żadnych uwag, protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Zbigniew Parzybut – Kierownik RIK, który przedstawił 

komisji rodzaje ogłoszonych przetargów w 2016 r.: 

- zakup ciągnika rolniczego, rozstrzygnięcie ogłoszonego przetargu kwotą ok. 260 tys. zł, 

- przebudowa drogi gminnej w Restarzewie Środkowym na odcinku ok. 1600 m, inwestycja 

dofinansowana kwotą 363 tys. zł ze środków FOGR, 

- przebudowa dróg osiedlowych w Chociwiu- I etap, rozstrzygnięcie kwotą ok. 282 tys. zł, 

- zakup i dostawa kruszywa dolomitowego w ilości 2500 ton, rozstrzygnięcie kwotą 125 tys. 

zł, kruszywo zostało zwiezione na plac i następnie rozdysponowane na sołectwa, 

- termomodernizacja budynku ŚDS w Dąbrowie Widawskiej, rozstrzygnięcie kwotą ok. 260 

tys. zł, wykonawcą była firma z Brzeźna, 

- dostawa oleju opałowego na potrzeby jednostek organizacyjnych, rozstrzygniecie kwotą 253 

tys. zł, 

- przebudowa terenów zielonych (parku w Widawie), rozstrzygnięcie kwotą ok. 390 tys. zł, 

inwestycja ma zostać zakończona do 10 kwietnia 2017 r., 

- zakup i dostawa węgla i miału, rozstrzygnięcie kwotą 108 tys. zł, wykonawcą była firma 

z Gomunic, 

- odbiór odpadów komunalnych, wykonawcą firma Eko Region, rozstrzygniecie kwotą 616 

tys. zł, 

- zakup energii elektrycznej, rozstrzygniecie kwotą 216 tys. zł, 

- zakup paliw płynnych, rozstrzygnięcie kwotą ok. 220 tys. zł, wykonawcą firma AGA, 

- transport dzieci szkolnych, rozstrzygnięcie kwotą ok. 270 tys. zł, wykonawcą firma 

STOMIL z Bełchatowa. 

Następnie Pan Parzybut zapoznał radnych z planami inwestycyjnymi na 2017 rok.  

Oznajmił, że do najważniejszych należy ogłoszenie przetargu na budowę przedszkola 

w Widawie. Następnie poinformował, że na etapie przygotowania jest wniosek do FOGR na 

budowę drogi w Rudzie. Koszt tej inwestycji został oszacowany w granicach 1 mln zł. 

Kolejną, zaplanowaną na 2017 r. inwestycją jest budowa dróg osiedlowych w Widawie, 

w ramach tzw. schetynówek. 

W temacie głos zabrał również Pan Wójt, który oznajmił, że wyniki rozstrzygnięć 

ogłoszonych przetargów zadecydują o tym, czy gmina będzie miała możliwości finansowe na 

realizację innych, dodatkowych inwestycji. W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt 



poinformował, że na najbliższej sesji Rady Gminy w wyniku zmian w budżecie gminy 

zostanie zwiększona o 100 tys. zł kwota na zakup kruszywa. 

Kolejno głos zabrał radny Dobrowolski, który sygnalizował potrzebę naprawy chodnika na 

ul. Mickiewicza. 

Do powyższego odniósł się Pan Parzybut, który oznajmił, że przedmiotowy chodnik jest 

położony przy drodze wojewódzkiej i gmina nie może wykonać tej pracy. 

Kolejno radny Olejniczak informował, że w m. Chrusty nakładka asfaltowa została znacznie 

uszkodzona przez tiry, które korzystając z tej drogi skracają sobie trasę do Działoszyna. 

Wobec powyższego radny proponował wstawienie na drodze od strony w Zawad i Ochel 

znaków dopuszczających do korzystania z tej drogi użytkowników o określonej nośności 

pojazdu.     

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Marek Olejniczak zamknął 

obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna      

              Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

Marek Olejniczak 


